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B4_E9_9B_85_c8_174345.htm 1.special gift:What is the gift? Who

give it to you? What is it for? Try to compare the gift you received in

your teenage with the gift children received now. and just image the

gift in the future children will receive. describe the gift u like most, an

tell the reason, Who give u? and u can describe the ways people send

others gift.2.Bulding:What is the interesting building in you country?

What is it located? what is used for? Explain why you think it is the

most interesting?3.friend:what is your best friend? and how you met

and what do your think the difference between adult and children

making friend? tell me the way u make friends with others. and u

think what people should be your friends?4.describe the festival in

your country: e.g: spring festival Chinese New Eve:1.dinner(family

gathering).2.special program on CCTV to welcome the CNY.

Chinese New Years Day:1.visiting relatives.2.friends visiting.(all

ting/eating/drinking). the rest of the

days:1.shopping.2.sightseeing.5.travel:describe your latest travel in

detail. with whom? and the destination, it take u how long to get to

the destination. describe the natural scene. some interesting things

happened during your travel? can u describe it for me? your reason

to travel is what?6.transportation:give me some opinion on the

transportation in your city. compare the different transportation,

such as between plane, train, car. can u just image the transportation

in the future and describe it for me? just compare the transportation



in the past and now. u like what transportation and

why.7.meaningful things:不是很清楚，希望抽到这个题目的网

友加以补完。8.music:describe the role music play in our life. what

effects will take place u think to let children study an insurment? u

like music or not? why? u think music play what role in your life?

describe the music u like most and tell me why?9. clothes:u like what

clothes? the prescript on clothes when u r working? and just the

prescript on clothes in school. the different between the older and

younger people on clothes.10. reading group 11. Describe something

that you would like to learn to do! PS: Topic主要分3部分: 1 个人

情况(城市/家庭/...) 2 关于服装(喜好/上班着装要求/学校要求/

中老年人与年轻人不同之处...) 3 卡片，关于礼物(你收到的最

喜欢的礼物，谁送的，是什么，为什么喜欢/人们送礼习

惯..)12. part1:Whats your full name?Do you work or study now?Tell

me something about your job.Do you plan to change your

job?Whats your future plan?Tell me something about the

accommodation you live in, either here or in your hometown?Whats

the advantage of your accommodation?Whats the disadvantage of

your accommodation?Whats the weather like in your

hometown?Which season do you like most?part2:Describe one sport

that you like to play or watch most.1.How do you begin to like

it?2.Why you like it?3.How often do you play or watch it?And

explain why you prefer this sport to other sports?part3:Whats the

difference between watching sports on TV and in the stadium?Why

people like to watch sports on TV?What do you think the

importance of playing sports?If someone dont like sport, how do



you push him or her?Do you think playing too many sports is

harmful? Why?13. RestaurantWriting:2001 10.13 Task 1、举办一个

家庭聚会，邀请一个老朋友参加，告诉他为什么要举

办PARTY，都有什么内容，为什么他的到来很重要。Task 2、

电视的作用比其他现代发明物在提高人民生活质量上要强的

多，你是否同意这种观点。2001 9.22 Task1是写一封抱怨信，

关于电话帐单的，有点类似原来的。Task2讲，20岁前的年轻

人现在离开家工作或学习，很多人认为这是独立的表现，描

写好处，坏处。Task2(A)，有人认为科学家对社会的推动力

很大，所以学科学的学生就该从政府得到财务支持，其他的

，比如商业和语言，就不需要政府财务支持。同意否？9月考

题:1. TASK1比较澳大利亚贫穷家庭的比例，以及这些家庭的

构成情况，Task two : compared with three following media of

communicating information ,which is the most effective Comic,

Books, film, radio, television, theater, 2．TASK2许多商场和家庭

中装了电视录像设备，有人认为是侵犯隐私，有人认为安全

更重要，你的观点。3.Task1:A bar chart shows the percentage of

employment of women in 3 sections(AGRICULTURE、SERVICE

、MANUFACTURE) in 4 different countries.Task2: Modern

technology has influenced peoples entertainment, makes people less

creative .Agree orDisagree?4．TASK 2 的内容是教育问题，现在

对孩子的教育是业余时间多学习有教育意义的东西，有的家

长认为不能对孩子施加太多的压力，你怎么认为，DICUSS。

2001.9-15TASK 1的内容你是一个外国留学生，你对现在的公

寓不满，你去申请一个在学校住的位置。TASK 2 的内容是教

育问题，现在对孩子的教育是业余时间多学习有教育意义的



东西，有的家长认为不能对孩子施加太多的压力，你怎么认

为，DICUSS。2001 8.12 (深圳)TASK1:某个银行职员怠慢了你

，你要去投书他。TASK2:是越来越多的人沉迷于电视节目，

所以许多的人都建议把电视只用于教育，而不应该用在娱乐

上。表明你的观点.2001 7.14 TASK1：向市政府申请10000美圆

的创业基金，说明你的资历和如何花 TASK2：私立学校和公

例学校的优点和缺点，你赞成那一个 2001.6.16A类雅思task

1:bar chart 关于35-39岁的unmarried rate differs from level of

educationtask 2:people rely on news for knowledge,shall we trust the

journalists.what is your opion? what do you think what a good

jounalist should be?5月12日深圳TASK 1: There are more crimes

involving young people because they do not have enough to do.

write to the concil: what facilities should be set up and what activities

should be organised. TASK 2: some people believe that government

spend too much money on space research while there are still a lot

problems on the earth. do you agree or disagree? 5月17日1 你家附

近的宾馆招工，工种很多，你找个适合你的自我推荐一下 2 

小孩入学年龄在各个国家不一样，在我们这里是7岁，可能在

别的国家为 4岁 ， 有些人说提早好 ， 你觉得如何，试分析利

弊 4月21日task 1: a library want to improve their services.you are a

user.write a letter to give you suggestion.must include: 1. the library

you like 2. the library you dont like 3. your suggestion task 2: some

people think that it is more important for a single language as an

international offical language. others think that it will make it difficult

to identify countries and loss culture. whats your opinion? and show

your reason and example . 3月24日task1：火车服务不好，就此



给列车长写一卦信，半提出改进建议 task2：中学生和大学生

离开家走进新环境会遇到许多困难，请你列举一些，并就此

发表意见。第一部分：1. Whats your name? your family?回答

：My first name is ..., and ... is my given name. But most of my

friends call me ...，如果你的名字有什么意义而且可以解释清楚

的话，可以事先准备一段。用时：0.5 min2. Can you describe

your job? your study?回答：你可以详细描述你的current job，也

可以从第一份工作开始。这部分因为各人的情况不同，所以

无法详细描述。但有几个原则：要言之有物、自信、内容积

极向上。你可以将其与你的今后计划和理想联系在一起。用

时1-3 min3. Do you like reading? Sports? ...回答：主要是有关你

的hobby，你应该有一些内容可以发挥，但注意structure

和coherent。可以在考试前作有针对性的练习。用时：1-2 min

其他问题可参见新东方的口语参考书。第二部分：我的card

上的要求是Describe the best present/gift you have received

Requirement:i. Who send it? ii. When did you receive it? iii. Detail

information about the present.这一部分的回答有其特殊性，由

于考前你不清楚其出题内容，所以从某种意义上来说，这部

分内容对考生的英语口语能力的考核是有相当的可信度。一

般来说这一部分的问题涉及的应该是考生熟悉的内容，所以

如果用中文的话你肯定有话可说，你可以利用考试提供的一

分钟时间用英文或中文对接下来的2分钟要表述的内容列出简

要提纲。同样，你应该注意表述内容的上下文关联和递进。

第三部分：1. In China, when will people send the present?2.

Compare the gift which people have received 10 years ago to the

present that people now are receiving, whats the difference between



them? 这是最难的一个部分，因为在这个部分中你需要面对一

些抽象的问题和概念，而且这些问题翻译成国语后往往在某

种程度上也有相当的难度。这里很大程度上


